
      

                                      Zápisnica             
       

           zo zasadania Komisie na ochranu verejného poriadku a životného 

           prostredia pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Záhorská 

           Bystrica zo dňa  26.9.2016. 

 

 

 

Prítomní:           Sajan Miloslav 

                           Hasoň Ján 

                            Evjak Róber 

                            Butkovič Miroslav           

                            Vaňo Stanislav  

 

                       

Ospravedlnení:  Krajčír M., JUDr.Polák P. 
                               

 

                   

                             

Program:  1.   Otvorenie zasadnutia                        

       2.   Sťažnosť p. Moka P. na susedov. 

                   3   .Sťažnosť p. Čunderlíkovej na suseda p.Haraslína . 

                   4. Sťažnosť p. Haraslína na p. Čunderlíkovú 

                   5.  Rôzne 

                    

                    

                    

                                        

           Ad.1:   Pán Sajan privítal členov komisie KOVP na  zasadnutí. 

                       Oboznámil prítomných členov komisie s programom rokovania, s ktorým  

                       jednohlasne súhlasili.                                                                                    

     

 

          Ad.2 :        

                          Komisia prerokovala sťažnosť p. Petra Moka na susedov, ktorí si                    

                       neudržiavajú svoj pozemok. Pozemok je zarastení burinou, ktorá prerastá 

                       cez oplotenie na ich pozemok a tým im znehodnocuje kvalitu bývania. 

 

   

           Stanovisko komisie: Pri predvolaní  sme informovali účastníkov / susedov/na sťažnosť. 

                                      Do zasadnutia komisie nám bolo oznámené, že pozemok je pokosený 

                                      a budú ho udržiavať. Zároveň nám to potvrdil aj p. Mok, čo komisia 

                                      akceptovala. Obaja účastníci na komisiu preto neprišli. 

 

 

                                   

                            

                           



                                  

 

- 2  - 

 

 

         Ad.3 :            Sťažnosť p. Čunderlíkovej na suseda p. Haraslína Milana pre porušovanie 

                      susedských   vzťahoch – prístrešok,  prehadzovanie haluziny, buriny a tým jej 

                      ničí úrodu, ohrozuje na živote a pod. 

                              Pani Čunderlíková sa znovu na komisiu nedostavila. Komisia vypočula  

                      p. Haraslína a manželku, ktorí k uvedenej sťažnosti uviedli, že ona viac škodí  

                      nám a to tým , že z jej pozemku prerastá burina, ťahavé a popínavé rastliny a 

                     ničia ich nový plot. Prehadzujú len to, čo prerastá na ich stranu.Všetky obvinenia 

                     sa nezakladajú na pravde. Ukázali aj fotodokumentáciu. 

                             

 

               Stanovisko komisie: 

 

                         Komisia upozornila, aby predchádzali konfliktom a riešili to ako susedia.   

                          

                      

                          

 

                            

 

          Ad .4         Na komisiu bola podaná sťažnosť rod. Milana Haraslína na susedu  

                         p. Čunderlíkovú. Sťažujú sa, že invázne rastliny im prerastajú cez nové 

                         oplotenie, čo môže mať vplyv na jeho porušenie./ fotografie/ . 

                         p. Čunderlíková sa na komisiu nedostavila. 

 

                        

                 Stanovisko komisie:  Sťažnosť sa prerokovala tak, že upozorníme p. Čunderlíkovú 

                                               písomne  na uvedenú skutočnosť a aby odstránila od oplotenia 

                                               invázne rastliny, ostrihala tuju, ktorá zasahuje do prístrešku na 

                                               autá. 

      . 

 

                                       

     Ad.5.   V rôznom neboli žiadne pripomienky. 

 

                    

 

                          Po ukončení komisie predseda všetkým zúčastnením poďakoval za účasť. 

 

 

 

 

       V Bratislave 26.9.2016 

 

     Zapísal:  Hasoň  -  taj.komisie 
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